
ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA  

Ropažos  

  

Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes  

  

P R O T O K O L S  

  

2023. gada 1.marts 

Nr. 8/2023  

 

Sēde notiek tiešsaistes platformā Zoom 

SĒDES DARBA KĀRTĪBĀ:   

1. Ropažu tirgus laukuma jautājuma aktualizēšana. 

2. Padomes Facebook lapas uzturēšana, informācijas izvietošana.  

3. Iespējamo hakatonu plānošana, rīkošana ciemos. 

4. Dažādi. 

 

Sēde sākta: plkst. 20:04.  

  

Sēdē piedalās 9 Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Raitis Bukovskis (pievienojas 21:00), Kristīne Ozoliņa (pievienojas 20:14), Anda Kalniņa, Inga 

Koleča, Ilze Šika, Jolanta Roze, Jana Mihailova, Ligita Kudrjavceva, Nellija Štolcermane, 

Kristīne Ozoliņa, Džineta Pētersone, Iveta Akopjana, (pievienojas 20:34) 

 

Attaisnojošu iemeslu dēļ sēdē nepiedalās 1 Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās 

padomes loceklis:  

K. Šteinfelds 

  

Sēdi vada: Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja Ilze Šika 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Inga Koleča.   

 

1.Ropažu tirgus laukuma jautājuma aktualizēšana. 

Padomes locekļi spriež par šī brīža situāciju – šobrīd tirgus nojumes stāv bezjēdzīgi. 

Risinājumu meklējot, minēts, ka pašvaldība gatavojas tās pārvietot. Padomes pārstāvji 

uzskata, ka tas nav risinājums. Vajadzīgs dialogs starp tiem, kas izsniedz atļaujas un tiem, 

kas tirgojas un iedzīvotājiem. Rosinājums - aicināt mainīt nojumju pozīciju turpat tirgus 

laukumā. Tirgus laukumu izmantot kā tirgus laukumu un sekot līdzi, lai tā notiktu. Neļaut 

tirgoties citur, policija kontrolē.  

IKP nolemj: rakstīt vēstuli pašvaldībai par tirgus laukumu un tirgošanos Ropažos. Aktualizēt 

šo tiekoties ar pašvaldības vadību. J. Mihailova apņemas uzrakstīt iesniegumu/vēstuli 

pašvaldībai. 

2.Padomes Facebook lapas uzturēšana, informācijas izvietošana.  

 

IKP locekļi pārrunā informācijas publicēšanu IKP Facebook lapā. Palikuši daži iedzīvotāju 

jautājumi ievietošanai.  

 



IKP nolemj: turpināt komunikāciju Facebook lapā, izvietot esošos jautājumus un saņemtās 

atbildes.  

 

3.Iespējamo hakatonu plānošana, rīkošana ciemos. 

 

IKP locekļi pārrunā hakatonu rīkošanas ideju. Hakatons - ideju ģenerēšana ciema attīstībai.  

 

IKP nolemj: Rakstīt pašvaldībai iesniegumu ar rosinājumu rast finansējumu hakatona 

rīkošanai. Padome apņemas noorganizēt. D.Avota uzņemas uzrakstīt iesniegumu 

pašvaldībai. 

 

4.Pārskats par padarīto. 

 

IKP locekļi pārrunā nolikumā ietverto punktu – reizi gadā, līdz 20. martam, sagatavot atskaiti 

pašvaldībai par padomes darbu, iesniegt to un tikties ar domes priekšsēdētāju, pārrunāt 

aktualitātes.  

 

IKP nolemj: apkopot informāciju par padomes līdzšinējo darbu, iesniegt pašvaldībai un lūgt 

iespēju pašvaldības domas sēdē to prezentēt. I. Šika apņemas 2 nedēļu laikā apkopot info un 

sagatavot pārskatu.  

 

5.Dažādi. 

 

5.1. K. Ozoliņa informē par atsevišķām Silakroga aktualitātēm, to skaitā par lietus 

notekūdeņu projekta virzību: no Valsts ceļiem ir ieteikumi/priekšlikumi, kas jāņem vērā, 

izstrādājot projektu. Projektētājiem mēneša laikā tas jāizdara. Vēl vismaz mēnesis jāgaida, 

kad projektētājs sagatavos skices, un tad izsludinās sapulci mājām Priedes 1 un 2 un tad 

citām. Jautājums, kas uzdots iedzīvotājiem – vai ir kāda persona ar invaliditāti un ir 

nepieciešamība pēc specializētās stāvvietas. IKP uzsata, ka šādu stāvvietu vajag paredzēt 

obligāti, neatkarīgi no šī brīža situācijas/nepieciešamības. 

5.2. IKP spriež, ka nepieciešams aicināt uz tikšanos priekšsēdētāju par aktuāliem 

jautājumiem. Pēc nolikuma tas jādara padomes priekšsēdētājai. 

5.3. Aktualizēt datumus, kad izpilddirektors solījis iedzīvotājiem skaidrot dažādus 

jautājumus.  

5.4. I.Šikai un K. Šteinfeldam uzaicinājums uz sanāksmi 09.03.23. par satiksmes 

organizācijas jautājumiem novadā.  

5.5. Aktuālā informācija par līdzdalības budžetu. Diskutē par atlikumu un ideju par 

finansējuma sadalījumu pa pagastiem. IKP rosina sadalīt atlikušo finansējumu tiem, kas ir 

uzrakstījuši projektus. Aicina balsot par projektiem. 

Sēde slēgta: plkst. 21:50.  

Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes   

priekšsēdētāja:                                                                                                           Ilze Šika  

  

Protokolu sagatavoja:                                                                                               Inga Koleča  


